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vet inte om jag kommer fortsätta tävla öht 
2018-10-09 20:55


Lite roligare med en cup - blir liksom extra viktig att åka på så många 
deltävlingar som möjligt 
2018-10-08 14:47


Rolig tävling i tävlingen 
2018-10-07 14:17


Kanske vet inte om jag vill starta LB och sen LA 
2018-10-07 11:18


Så kul!! 
2018-10-06 21:12


Troligen inte eftersom det är första året för mig och hästen och vi är på gränsen 
mellan LB och LA. Ett svårt mellanläge tyvärr. 
2018-10-06 20:44


Det är roligt,utmanande och spännande med en cup 
2018-10-06 20:11


För att det är så kul och härlig gemenskap, och det ger mål för träningen att ha 
en kalender med tävlingar 
2018-10-06 17:41


Det blir två tävlingar i en =bra ×2 
2018-10-06 16:52


Ingen lämplig häst 
2018-10-06 16:51 



 



 Mer öppenhet att fånga upp andra klubbar som vill vara med och arrangera. 
Sätt ihop en infodag där alla klubbar dom är intresserade får vara med och 
fånga upp dem där. Mer klubbar närmare Stockholm behövs. 
2018-10-09 20:55


Priser, rosetter och mössor är bra och roliga att få. Kassen innehåller mycket 
onödigt- ändå läggs det nog ganska mycket tid på att hitta sponsorer som fyller 
dessa kassar. Jag skulle prioritera ned dessa 
2018-10-08 14:47


Ändra indelningen på något sätt så det inte blir någon inlåsningefftekt, för att 
uppmuntra tävlande att fortsätta upp i klasserna. 
2018-10-07 08:42


Fler som hjälper till att jaga sponsorer? 
2018-10-07 05:19


Jag vet inte riktigt hur, men jag vill ändra på den inlåsningseffekt cupen får på 
de ryttare som presterar bra i LB och som borde (och i många fall vill) prova på 
LA men avstår pga cupens regler. Kanske kan man tillåta enstaka "försök" i en 
högre klass (1 eller 2) utan att man per automatik flyttas upp till den gruppen? 
2018-10-06 20:44


En speciell cup rosett när man deltagit i alla omgångar 
2018-10-06 17:09


Har kanske inte så bra idéer men en del saker märks: att som LC LB ryttare 
tävla i LA leder till diskning i LB LC. Att som LA MSV SV-ryttare rida i lättare 
gruppen ger ingen diskning. Inte så bra. Tycker kanske att överlag bör någon 
regel finnas att har man många segrar el placering i en klass r det inte ok att 
byta ned sig 
2018-10-06 16:52 



 

Jag har för avsikt att arrangera en tävling även nästa år och drar gärna ihop 
sponsorpriser till den omgången. Susanne, gavleridakademi@gmail.com (Gävle 
Fältrittklubb). Vi planerar för en likadan tävling som i år även nästa år, men om 
allt går som planerat kommer vi därefter att få större banor och kunna köra 
större tävlingar framöver. Vi hoppas det! :-) 
2018-10-06 20:44


Jag hjälper gärna till men vill inte ha huvudansvaret 
2018-10-06 18:03


Förutsatt att det är flera i andra föreningar som kan dela på ansvaret så att jag 
inte behöver dra hela lasset. /Per 
2018-10-06 17:41


Vår klubb kommer ha WE-tävling 2019 
2018-10-06 16:51 



 



Det är alltid bra stämning på tävlingarna, deltagare hjälper varandra. Jag skulle 
gärna se att de som dömer dressyren är mer utbildade på we även om de är 
”vanliga” dressyrdomare. Nu kan det skilja 10-15% från ena tävlingen till den 
andra. Jättetråkigt när man själv märker skillnad på sin häst från ena gången till 
den andra. 
2018-10-09 20:55


Tack för allt arbete och alla roliga tider ni har arrangerat hittills! Speciellt stort 
tack till all juniorpepp ni har hittat på! 
2018-10-08 14:47


Uppskattar engagemanget från alla som är med och fixar!!!! 
2018-10-06 21:12


Jag tror att cupen å ena sidan bidrar till att "alla känner alla", och det uppskattar 
jag. Vi har fantastiskt trevlig stämning på tävlingarna och de flesta ser på övriga 
deltagare mer som medtävlare än som motståndare. Jättekul tycker jag! Alla vill 
bli bättre, men utan våra medtävlare blir det inga tävlingar för någon! En tänkbar 
baksida med cupen är att det är otroligt stort tryck på de anslutna tävlingarna, 
så vi kanske går miste om en del nya som är nyfikna och vill prova (fast det 
skulle nog inte bli så annorlunda utan cupen). 
2018-10-06 20:44


Vore bra om det gick att ha samma domare för alla klasserna i tex. Lc,lb under 
varje delomgång. Så blir det jämförbart och rättvist. :) 
2018-10-06 20:11


Tack för denna roliga cup! Hoppas den kan leva vidare, är gärna med och 
arrangerar men inte ensam. 
2018-10-06 17:41


Resultatet i tidiga tävlingar har mindre valör än de på slutet när flera är diskade. 
Det var lätt att få höga poäng på de sista tävlingarna 
2018-10-06 16:52


Roligt att vara funktionär 
2018-10-06 16:32 














